

**Donald G. H. Bowman National Tax Moot  
2024 – 2025**

**COMPETITION NOTICE No.1**

**October 18, 2024**

Dear Mooters,

The 2024-2025 Donald G. H. Bowman National Tax Moot will take place on February 28 to March 1, 2025, in Toronto, Ontario.

The case to be argued is ***Glencore Canada Corporation v. Canada, 2024 FCA 3***. The Moot Problem to be argued at this year's moot will be released in the coming weeks.

Please find attached the registration form and the list of important dates.

The deadline to return your registration form and fees is **December 2, 2024**.

We have reserved a room block at the Hilton Toronto. You can use this link to make your reservations online: [Book your group rate for Dentons Bowman Moot Room Block Feb2025](#).

All individuals are responsible to cover the cost for room, tax, applicable fees and incidental charges. Please be reminded that rooms are based on double occupancy at a special group rate of \$319.00 CAD per night. The deadline to book your accommodations is February 3, 2025. There are a limited number of guestrooms which are available on a first come first serve basis, therefore, we suggest booking at your earliest convenience.

Thank you,

Bowman Moot Committee,

[www.bowmantaxmoot.com](http://www.bowmantaxmoot.com)

**CONCOURS NATIONAL DE PLAIDOIRIE EN DROIT FISCAL  
DONALD G.H. BOWMAN  
2024-2025**

**Directive sur le Concours No. 1**

**Le 18 octobre 2024,**

Bonjour à tous,

Le Concours National de Plaidoirie en droit fiscal Donald G.H. Bowman 2024-2025 aura lieu les 28 février au 1er mars 2025 à Toronto, Ontario.

La cause en appel est : ***Glencore Canada Corporation v. Canada, 2024 FCA 3***. Le problème qui sera débattu lors du concours de cette année vous sera communiqué au cours des prochaines semaines.

Veillez trouver ci-joint le formulaire d'inscription et le document contenant les dates importantes à retenir.

La date limite pour retourner votre formulaire et les frais d'inscription est le **2 décembre 2024**.

Nous avons réservé un bloc de chambres au Hilton Toronto. Vous pouvez utiliser ce lien pour faire vos réservations en ligne : [Réservez votre tarif de groupe pour le bloc de chambres du Dentons Bowman Moot en février 2025](#).

Chaque personne est responsable de la couverture de la totalité des frais liés à la chambre, y compris les taxes et les frais accessoires. Les chambres sont proposées à un tarif de groupe spécial de 319,00 \$ CA par nuit, basé sur une occupation double. La date limite pour effectuer votre réservation est le 3 février 2025. Les disponibilités sont limitées et les chambres seront attribuées selon le principe du premier arrivé, premier servi. Nous vous recommandons donc de réserver dès que possible.

Merci,

Le Comité du Concours Bowman

[www.bowmantaxmoot.com/fr](http://www.bowmantaxmoot.com/fr)